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2025-2026 U15 壘球分齡賽 

家長同意書 

每一位參加 2025-2026 U15 壘球分齡賽 的參加者都必須在比賽前獨立填妥並遞交家長同意書才可以

參加比賽。 

 

請在以下方格填上”✓”表示明白責任聲明內容 

Please give a tick in the appropriate box 

對於這份聲明所提供的個人資料，只用於本會和合辦機構的體育活動聯絡事宜。在遞交申請表格後，如欲更改或查詢你申

報的個人資料，可與本會職員聯絡。 

The personal data provided by means of this Disclaimer will be used by Hong Kong China Softball Association for 

the purpose of contact about the above sports activities only. Enquiries concerning the personal data collected by 

means of this form, including the making access and corrections, should contact the staff of the Association. 

 
家長 / 監護人同意書 (18 歲以下參加者需由家長 / 監護人簽署 ) 
Parent / Guardian Consent Form (for applicant under 18) 

 

❑ 責任聲明: 本人在此聲明，本人之小女或小兒____________________身體狀況良好及適宜參加是項活動。同時聲明本人

及本人的小女或小兒清楚了解壘球運動存有危險性，若因參與是項活動而引致任何身體或財物損失，主辦 / 資助機構 

/ 職員均毋須負上任何責任；本人亦已閱悉並承諾遵守《基本法》和《中華人民共和國香港特別行政區維護國家安全

法》（《香港國安法》），並確保進行的所有活動不會有涉及危害國家安全的情況，以防範及制止違反《基本

法》、《香港國安法》和其他法律的活動。 

❑ Disclaimer: I hereby state that I and my son/daughter_________________________ is physically healthy and is able to participate 

in the above competition. I also understand that this competition involves risks, the host organization accept no 

responsibility whatsoever for any loss, damage, liability or injury arising therefrom.  I have read and committed to abide by 

the ‘Basic Law’ and ‘The Law of the People's Republic of China on Safeguarding National Security in the Hong Kong 

Special Administrative Region’ (The Hong Kong National Security Law), and ensure that the activities to be held will 

not involve acts or activities that endanger national security, and prevent activities that violate the ‘Basic Law’, ‘The 

Hong Kong National Security Law’ and other laws. 

 

家長 / 監護人姓名                                             家長 / 監護人聯絡電話 

Name of Parent / Guardian: _______________________                        Contact Phone Number:______________________ 

 

家長 / 監護人簽名                                              日期 

Parent / Guardian Signature: ______________________                         Date: _______________________________ 

 


